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Zápis z 11. schůze výboru Sekce rychlostní kanoistiky ČSK, konané 21. 11. 2023 v Praze na Strahově 
 

přítomni:   J. Boháč, Z. Krpata, P. Hottmar, P. Náprstek, P. Bednář 
hosté:         J. Adam, T. Ježek, K. Kožíšek 
omluveni:  M. Doktor 
 

 

1.    Sportovně technická komise (STK), domácí soutěže  
 

□ 

 

Ú – 1/10/23 je plněn: Příprava termínové listiny 2024 – Z. Krpata informoval, že kolize termínů dvou hlavních 

domácích soutěží (NZ RDS 19.-21.4. a NZ RDJ 7. – 9.6.) s veslaři v NOC Račice stále není definitivně 

vyřešena. Jednání s ředitelem NOC VS Račice a předsedou Veslařského svazu M. Kurfirstem stále probíhají. 

Na společném semináři STK a RSCM byly projednány náhradní varianty termínů hlavních domácích soutěží 

v dubnu a červnu 2024 zohledňující termíny hlavních závodů ECA a ICF. Po vyjasnění termínů v NOC 

s předsednictvem veslařského svazu a po potvrzení termínu závodu OH nadějí v Szegedu bude finální návrh 

termínové listiny hlavních domácích soutěží předložen výboru ke schválení. 

V návaznosti na finální termíny hlavních domácích soutěží 2024 bude tvorba termínové listiny domácích 

soutěží 2024 pokračovat v prosinci 2023 výběrem pořadatelů a termínů pro ČP benjamínků a dalších 

regionálních soutěží. Zadávání propozic a termínů regionálních závodů do systému bude možné v průběhu 

ledna 2024. Výbor navržený postup po projednání schválil. 

 
 

□ 

 

ČP mládeže a MČR oddílů – výbor projednal a rozhodl, že při vyhlášení MČR oddílů na valné hromadě sekce 

2. 12. proběhne také vyhlášení ČP veteránu a oznámení výsledků pořadí ČP mládeže jednotlivců a ČP 

v kanoistickém maratonu 2023. Vyhlášení ČP mládeže proběhne tradičně v rámci testů RDJ v úvodu roku 

2024. 
 

□ 

 

Vyúčtování uskutečněných akcí v NOC VS Račice – Podána informace, že všechny hlavní domácí soutěže 

uskutečněné v NOC VS Račice byly vyúčtovány, schváleny a po vypořádání připomínek proplaceny. Vzato na 

vědomí. 
 

□ 

 

Ú – 3/8/23 je plněn: Komise rozhodčích – Podána informace, že nová polo trika od partnerské  společnosti 

Alpine Pro, v požadovaných velikostech, které dodala předsedkyně KR M. Dognerová, byla objednána.  
                                                                                                   

□ 
 

Ú - 2/10/23 je splněn: Společná schůzka KR, STK – Z. Krpata informoval o společné schůzce Komise 

rozhodčích a STK, která se uskutečnila 3. 11. v Nymburce, kde hlavním tématem bylo nastavení systému práce 

KR a spolupráce s STK, postup sestavování nominací rozhodčích na hlavní domácí soutěže a odměňování 

rozhodčích. Výbor projednal a schválil navržený postup nominací rozhodčích: KR předloží VV návrh vrchních 

rozhodčích. Po schválení VV si každý VR připraví návrh týmu rozhodčích pro daný závod. Praktické postupy 

projedná STK s KR v průběhu ledna 2024. Výbor dále projednal požadavek předsedkyně komise rozhodčích 

M. Dognerové na navýšení odměňování rozhodčích. Výbor s předloženým návrhem na navýšení odměňování 

rozhodčích souhlasil. Z. Krpata vyrozumí komisi rozhodčích.  
 

□ 
 

Ú – 3/10/23 je splněn: Nominace rozhodčích na mezinárodní soutěže 2024 – Sekretariát informoval o odeslání 

výborem schválených nominací rozhodčích na mezinárodní soutěže ICF a ECA 2023 a odeslání žádosti na 

obnovení licencí ICF s končící platností. 
 

□ 
 

Registrační databáze ČSK – Z. Krpata podal výboru informaci o uskutečněné schůzce s vývojáři a správci 

registrační databáze S. Ježkem a K. Stachem ohledně možnosti propojení registrační databáze ČSK 

s přihlašovacím modulem na hlavní domácí soutěže. Vzato na vědomí. 
 

□ 
 

Ú – 4/10/23 trvá: Informace z Mezinárodní kanoistické federace (ICF) – výbor diskutoval zveřejněnou výzvu 

ICF k národním federacím s možností podat návrhy na úpravy stanov a soutěžních pravidel ICF, s termínem 

jejich podání do 1. 3. 2024. Po projednání výbor schválil zpracování případného návrhu změn pravidel ICF 

v STK ve spolupráci s vedoucím reprezentačním trenérem.                                                  

 
□ 
 

Spolupráce se Slovenským svazem kanoistiky – Z. Krpata informoval výbor o další komunikaci se slovenským 

svazem o teoretické možnosti výhledového využití závodiště v Bratislavě na Zemníku pro příležitostné 

pořádání českých nebo společných závodů, včetně MČR, o případných podmínkách využití závodiště a 

případných termínech. 
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□ 
 

Záměr vybudování sportoviště vodních sportů v Hrádku u Pardubic – Z. Krpata podal informaci z obhlídky 

potenciální nové lokality pro soutěžení na písníku v Hrádku u Pardubic, místo navštívil po zaslání studie 

současným vlastníkem o záměru na tomto místě vybudovat sportoviště pro veslování a kanoistiku a další vodní 

sporty, komentoval současný stav, nedostatky lokality a reálné možnosti vybudování závodiště. Z. Krpata 

navrhuje otestování lokality uspořádáním soutěže na dlouhých tratí a nebrání se dalšímu jednání s vlastníkem.  
 

□ 
 

Ú – 5/10/23 trvá: Virtuální soutěže na trenažerech – Možnosti soutěžení na trenažeru projedná STK s využitím 

zkušeností (kladů a záporů) ve veslování. 
 

□ 
 

Ú – 6/10/23 je splněn: Spor o ukončení členství ve spolku – Z. Krpata a J. Boháč informovali výbor, že spor 

ukončení členství některých členů ve spolku Kajak Klub z.s. bude v registraci ČSK vyřešen v souladu 

s vnitřními předpisy ČSK. ČSK provede aktualizaci dat v Registru ČSK v rámci svých pravomocí přímo.   
 

 
 

2.   Sportovní centra mládeže (SCM), Sportovní střediska (SpS), péče o talentovanou mládež 
 

□ 

 

Výběr do SCM 2024 – P. Hottmar podal informaci o proběhlých obecných testech SCM, 2. kola výběru do 

SCM 2024, které se uskutečnily 11. – 12. 11. 2023 v Praze. Obecné testy SCM splnilo prozatím 84 sportovců 

a sportovkyň, výsledky testů byly zveřejněny na webu kanoe.cz. Náhradní termín testů byl stanoven na 2. 12. 

2023. Výbor vzal informaci na vědomí.  
 

□ 

 

Sportovní příprava kanoistek – trenér kanoistek K. Kožíšek se zúčastnil schůze výboru na které hodnotil 

podzimní přípravu kanoistek a informoval o osobních konzultacích v klubech věnujících se kanoistkám. Dále 

hodnotil podzimní víkendový tréninkový kemp skupiny kanoistek v Nymburce, který proběhl 14. – 15. 10. a  

navazoval na VT RDJ a podal informace k přípravám akcí skupiny kanoistek v roce 2024. K. Kožíšek 

zodpověděl dotazy členů Výboru. Informace vzata na vědomí. 
 

□ 

 

Školení trenérů B. třídy – P. Hottmar podal informaci z pokračování příprav speciální části plánovaného 

školení trenérů třídy B v zimních měsících 2024. Obecná část začne již koncem listopadu na VOŠ ČUS, první 

část speciální části školení proběhne v termínu 13. - 14.1. v Nymburce, únorový termín bude upřesněn. Výbor 

odsouhlasil spoluúčast za školení ve výši 1 000 Kč.  
 

□ 

 

Rada SCM – P. Hottmar informoval výbor o rezignaci P. Doležala z postu člena RSCM a zároveň navrhl 

doplnit složení RSCM o M. Pfoffa. Výbor tento návrh schválil. 

 

□ 

 

Čerpání financí detašovanými pracovišti SCM a SpS – P. Hottmar podal informaci o průběžném čerpání 

přidělených finančních prostředků detašovanými pracovišti, většina má již dočerpáno. 

 

□ 

 

Ú – 4/9/23 je plněn: Vyplňování tréninkových deníků – P. Hottmar zdůrazní povinnost řádné vyplňování 

tréninkových deníků vyplývající z dotačních podmínek pro financování přípravy talentované mládeže 

trenérům i závodníkům při společných akcích SCM.   

 

     3.  Reprezentační družstva seniorů, juniorů, maratonu (RDS, RDJ, RDM) 
 

RDS    

□ 

 

Plánované akce RDS – Vedoucí trenéři resortních sportovních center Dukla a Victoria P. Náprstek a T. Ježek 

podali aktuální informace z právě probíhajících a připravovaných podzimních VT jednotlivých tréninkových 

skupin v příznivějších klimatických podmínkách. Plány podzimních a zimních výcvikových táborů 

reprezentantů a členů RSC byly vedoucímu trenérovi reprezentačních družstev P. Hottmarovi zaslány. 

  

□ 

 

Oponentury ASC a VSC – Podána informace z výročních hodnocení sezony 2023 a oponentur plánů na rok 2024 

v resortních centrech, které proběhly na ASC Dukla 23. 10. 2023 a na Victorii VSC 1. 11., referoval J. Boháč. 

Na jednáních byly shrnuty výsledky činnosti RSC za rok 2023, potvrzeny návrhy personálního obsazení RSC 

na sezonu 2024 schválené svazem a plány sportovní přípravy v RSC v roce 2023. Za SRK se zúčastnil J. Boháč, 

P. Hottmar, za ČSK předseda S. Ježek. Byla vyslovena spokojenost s úrovní spolupráce s oběma RSC. 
 

□ 
 

Diagnostika tréninkového procesu – podána informace o průběžné realizaci J. Štěrbou připraveného rámcového 

plánu diagnostiky tréninkového procesu 2024, kdy reprezentanti začali absolvovat jednotlivá povinná/nepovinná 

vyšetření a testy podle plánovaného časového harmonogramu. Požadavek na respektování plánů vyšetření a testů 

byl ze strany ČSK vznesen a oběma centry schválen při oponenturách plánů na rok 2024. 
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□ 

 

Příprava média plánu RD 2024 – média tým představil návrh mediálního pokrytí v sezoně 2024, předseda ČSK 

S. Ježek vyžádá  cenovou nabídka přenosů ČT (uvažuje se o přímých přenosech z SP Szeged a ME Szeged). 

Koordinační schůzka media týmu proběhne na ČSK 12. 12.  
 

□ 

 

Příprava Zásad činnosti Resortních sportovních center – J. Boháč informoval o plánované koordinační schůzce 

s NSA, resorty, ministerstvy a svazy k aktualizaci stávajících zásad, platných od r. 2014. Zásady nastavují 

pravidla a kompetence v rámci součinnosti RSC, NSA a národními svazy, kde svazy zodpovídají za přípravu 

státní reprezentace. Vzato na vědomí. 

 

  RDJ 
 

 

□ 

 

Plánované akce RDJ – vedoucí reprezentační trenér P. Hottmar informoval výbor o přípravách prosincového VT 

v Livignu, který proběhne v termínu 2. – 9. 12. Dále informoval o termínech plánovaných zimních a jarních VT, 

a to (Žalý I 20. – 27. 1., Žalý II 27. 1. – 3. 2., Peschiera 9. 3. – 22. 3. 2024). 
 

□ 

 

Obecné testy RDJ - P. Hottmar informoval výbor o dohodnutém termínu tradičních testů RDJ, které se uskuteční 

20. 1. 2024 v Nymburce. Výborem zato na vědomí.  
 

□ 

 

Hodnocení VT RDJ Nymburk - P. Hottmar stručně zhodnotil již tradiční podzimní VT RDJ, které se uskutečnilo 

v SC Nymburk v termínu 22. – 28. 10.  

RDM  

□ 

 

Ú - 6/10/23 je splněn: Český pohár maratonců 2023 – vedoucí trenér RDM T. Ježek spočítal žebříček celkového 

pořadí ČP-M a zaslal výboru. Výbor žebříček schválil a následně byly výsledky ČP-M 2023 zveřejněny na webu 

kanoe.cz. Oznámení pořadí  ČP-M 2023 v jednotlivých kategoriích proběhne na valné hromadě sekce.  

 

□ 

 

Příprava akcí RDM 2024 – sekretariát ověří u ICF a ECA rozdílné zveřejněné termíny Mistrovství světa a 

Mistrovství Evropy v kanoistickém maratonu, aby vedoucí trenér RDM T. Ježek mohl podle správných termínů 

určit termín Mistrovství ČR a nominačního závodu.                        Ú:  1/11/23 J. Adam 

                                                                                                           T:  31.12.2023 

 

            4.   Různé 
 

□ 

 

Ú – 7/10/23 je plněn: Majetky ČSK – podána informace o průběhu interního výběrového řízení na dlouhodobý 

pronájem majetku ČSK - autokempu ČSK na Slapech - Skalici. Po vyhodnocení doplňujících informací od dvou 

zájemců, kteří prošli do užšího výběru, hodnotící komise zaslala doplněné nabídky výboru a doporučila uzavření 

smlouvy s vítězem výběrového řízení, který podal nejlepší nabídku. Výbor jednohlasně schválil návrh 

předložený komisí a pověřil P. Bednáře přípravou nájemní smlouvy v součinnosti s advokátní kanceláří. 

Sekretariát následně oznámil účastníkům výsledek výběrového řízení. 
                                                                                                 

□ 

 

Kalendář sekce na rok 2024 – Po schválení finálního návrhu zajistil P. Hottmar tisk kalendáře, který bude 

tradičně distribuován na valné hromadě sekce.  
 

□ Kanoista roku 2023 – J. Boháč krátce zhodnotil povedené vyhlášení společné svazové ankety Kanoista roku 

2023, která se uskutečnila 24. 10. 2024 v kampusu WPP v Praze. Spolu s vyhlášením ankety si ČSK připomněl 

výročí 110 let od jeho založení, u této příležitosti byl promítnut filmový dokument mapující tuto dlouhou historii 

ČSK. Akce se zúčastnili nejvyšší představitelé sportovního prostředí (NSA, ČOV, ČUS)  a měla dobré mediální 

pokrytí.  
 

□ Ú – 8/10/23 je plněn: Nábory v členských klubech – Výbor dále diskutoval nad vyhodnocením náborové 

kampaně ČSK „Pojď pádlovat“. Součástí hodnocení kampaně bude zaslání on-line dotazníku klubům s cílem 

získat více informací o účincích kampaně před jejím hodnocením na valné hromadě sekce. Otázky pro dotazník 

připravila B. Žehanová a J. Adam připraví online dotazník k odeslání klubům. J. Adam zajistil tisk letáků 

kampaně „Pojď pádlovat“ ve formátu A5 a A4, které budou klubům k dispozici na valné hromadě. Počítá se 

s úpravami a využitím kampaně i v roce 2024 a s využitím v rámci celého ČSK. 

 

□ Ú – 8/9/23 trvá: OH festival 2024 Most – podána informace o přípravách Olympijského festivalu 2024, který 

ČOV připravuje v Mostě. ČSK byl jako ostatní národní sportovní svazy osloven, zda má zájem se festivalu 

účastnit a prezentovat svůj sport. ČSK potvrdil předběžný zájem s tím, že osloví kluby z Ústeckého kraje, zda a 

za jakých podmínek budou mít zájem prezentovat rychlostní kanoistiku na festivalu ČOV.                                                                                                    
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□ Informace z ICF a ECA - J. Boháč podal nejnovější informace z ICF a ECA. Z evropské asociace byl členům 

zaslán zápis z říjnového zasedání Boardu, ICF představila nový systém podávání kandidatur na mezinárodní 

soutěže, v naší sekci trvá zájem pořádat MS 2029 a SP 2028 jako testovací závod před MS. 

 

□ 
 

 
 

Příprava valné hromady SRK ČSK – VH SRK ČSK je plánována v termínu 2. 12. 2023 v SC Nymburk. 

Sekretariát zaslal klubům pozvánka s programem, soubor písemných podkladů pro delegáty bude následovat. 

Předsedové komisí STK, KR, reprezentační trenér RDS, RDJ, RDM, vedoucí trenér SCM a zástupce komise 

veteránské kanoistiky dokončují zpracování podkladů pro kompletaci písemné „Informace o činnosti SRK ČSK 

2023“. Správce majetků ČSK připravil zprávu o hospodaření účtu majetků. Sekretariát zpracuje hospodářskou 

zprávu a zkompletuje písemné podklady, které budou včas distribuovány do klubů.   

                                                                                                          Ú:  2/11/23 J. Adam 

                                                                                                           T:  24.11.2023 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 
Zapsal:  J. Adam 
Termín příští schůze výboru SRK je leden 2024 

 


